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Beszámoló 
Kuti Péter, matematika szakterületi koordinátor 

2013. december 2. – február 9. 

Időrendi bontás: 

 12. 02. Választmányi ülés 

 12. 03. Küldöttgyűlési ülés 

 12. 05. Matematikai Intézeti Tanács ülés 

 12. 11. Kari Tanács ülés 

 12. 16. Választmányi ülés 

 01. 09. Matematikai Intézeti Tanács ülés 

 01. 14. Választmányi ülés 

 01. 15. Kari Tanács ülés 

 01. 24. Kari nyílt nap 

 02. 01. Összegyetemi nyílt nap 

 02. 04. MATSZACS Nap 

 02. 05. GyógyMatek Szezonnyitó 2014 

MATSZACS aktivitás 

1) MASZAT 

A félév végére is kitartott a korrepetitorok aktivitása, folyamatosan megtartották a foglalkozásokat. 
Immáron a következő félév tervezése zajlik, szükség van a fejlesztésekre, a jobb dokumentációra, 
hirdetésre továbbra is, amihez több ötlet is megfogalmazódott a SzaCs-ban. 
 

2) Rendezvények 

a) Educatio: 
Sajnos gyakorlatilag semmilyen segítséget nem kaptunk az ELTE-től abban, hogy népszerűsíteni 

tudjuk a szakjainkat. Szerencsére tavalyról maradt néhány szórólap a matek szakról, de tekintve, hogy 
ezek is csak azért vannak meg, mert eltettük őket, hogy hátha valahova jók lesznek még, és tekintve, 
hogy már tavaly is elavultak voltak, hiszen igazából tavaly előtt készültek, és több téves információ is 
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szerepel bennük (például igen súlyos az, hogy a tanárszak nem szerepel külön), valamint tekintve 
természetesen azt, hogy nyilvánvalóan a legnépszerűbb szakokról szóló tájékoztató már régen 
elfogyott, így azt kell mondanom rendkívül nehéz volt a dolgunk. A vizsgaidőszak miatt minden évben 
nehézséget okoz, hogy a pultba tudjunk biztosítani megfelelő mennyiségű embert, úgy hogy ne legyen 
túlságosan megterhelő nekik, de mégis törekedjünk arra, hogy minél kevesebben legyenek. Ez persze 
a pólók miatt is gondot okoz, érdemes lenne megfontolnia az egyetemnek, hogy mire költenek és 
mennyi pénzt, és ezek után milyen elvárásai vannak a standolóktól. Szerencsére a matek szakról 
többen is jelentkeztek, köszönöm a munkáját Dorkának, Etinek, Zsoltinak, Sorosnak, és Ricsinek! 

b) Kari nyílt nap: 
Ennek a szervezése is szinte már természetszerűen elcsúszott. Idén még kevesebb információ 

jutott el hozzánk, mint eddig. A látogatók száma egyáltalán nem döntött rekordokat, ennél jóval 
nagyobb érdeklődést is sikerült már elérni. A matekos előadások szervezése nagyon jól ment, az Intézet 
mindenben nagyon segítőkész volt, szokásához híven. A SzaCs-on megbeszélt változtatások nagy részét 
befogadták, ezek alapján módosult a programunk. A matekos standot felkeresők száma sem volt eget 
verdeső, de akadtak érdeklődők. Örülök, hogy volt energia egy teadélután megtartására is, igaz, hogy 
ekkor már nem túl sok (körülbelül 5 ember) maradt köreinkben. Köszönöm a segítséget Biának, 
Dzsinának, Jucinak, Richinek, Mizsónak és Karesznak! 

c) Összegyetemi nyílt nap: 
Számomra az egyik legnagyobb csalódás, amit az ELTE ezzel az eseménnyel csinál. A helyszínen 

lévő dolgozók száma többszöröse volt a kilátogató érdeklődőknek, az ELTE tájékoztatásában szereplő 
2300 látogató kijelenthetően hazugság. Teljesen egyértelmű, hogy rengeteg pénzt, és energiát 
emésztett fel ez a rendezvény, aminek ha akár csak egy részét máshova (Educatio, kari nyílt napok) 
fordították volna, akkor jelentősen nagyobb sikereket lehetett volna elérni. Tökéletesen megjósolható 
volt, hogy ez fog történni, ahogy ezt több fórum meg is tette, és előre jelezte a bukást. Nagyon nagy 
blamázs ez az egyetemnek, bár belegondolva annyira mégsem, hiszen annak a híre is rettentő 
kevesekhez jutott el, hogy ennyire gyengén sikerült. 

d) GyógyMatek Szezonnyitó 2014: 
Immáron második alkalommal került megrendezésre a Szezonnyitó. Ennek fő célja, hogy a 

vizsgaidőszak után összehozza némileg a csapatot, alkalma nyújtson a közös kikapcsolódásra, és új erőt 
adjon az évre. Sajnos pontos számmal nem tudunk szolgálni a résztvevőket illetően, hiszen a belépés 
ingyenes volt, se karszalagok által, se semmilyen más módon nem tudtuk pontosan követni, hogy 
mennyien jöttek el. Az ingyenesség és az italárak kifejezetten hallgató-barátok voltak, a helyszín fizikai 
elhelyezkedése is kiváló, így a tapasztalatok nagyon pozitívak. Köszönöm Danikának és Richinek, és 
persze Julcsinak és Leilának a szervezést! 

3) Mentorrendszer 

A mentorkoncepciót több fórumon, gyakorlatilag a kiküldése óta igyekszünk javítani, felülvizsgálni. 
Ebben nagy segítséget jelent, hogy rengeteg korábbi mentor fejtette ki a véleményét, és hívta fel a 
figyelmet bizonyos kérdéses pontokra. Sajnos egyelőre igen sok különbség van a szakterület 
elképzelései és a jelenlegi koncepció között, reményein szerint fogunk tudni közös álláspontra jutni. 
Mindenkinek köszönöm a segítséget, kiemelten Dorkának és Ákosnak! 

4) MATSZACS Nap 

A regisztrációs héten első alkalommal került megrendezésre ez az esemény, melynek célja, hogy 
együtt munkálkodva, jó hangulatban haladjuk a szakterület ügyes-bajos dolgaival. A legfőbb projekt a 
honlap újraélesztése, tartalmi, funkcionális és kinézetbeli frissítése, valamint a mentorkoncepcióval 
való munka volt. Mondhatom, hogy ezek kiválóan haladtak, a weboldal immáron üzemel (egyelőre 
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csak ideiglenes helyen, a ttkhokteszt.elte.hu-n, de hamarosan visszakerül a megszokott 
matszacs.elte.hu címre), a legtöbb része átnézésre került és frissült. Nagy köszönet Biának, Szandinak, 
Jucinak, Annának, Richinek és Karesznak!  

A mentorkoncepcióval egy egész csoport dolgozott, és megannyi hozzáfűzést tettek. 
A SzaCs tervezett rendezvényei is rendszerezésre kerültek, mindegyik kapott egy időpontot, 

amikorra szeretnénk őket, azonban ez természetesen egyelőre nem lehet végleges, tekintve, hogy a 
nagyobb kari/egyetemi rendezvényekről egyelőre gyakorlatilag semmilyen információ nem jutott el 
hozzánk. 

A kommunikációt is átgondoltuk, a levelezőlisták is immáron tökéletesen be vannak hangolva, ezen 
a területen azonban még nagyon sok fejlődnivaló van. 

Azt gondolom, hogy amellett, hogy igen produktív volt a nap, kifejezetten jó hangulatban is telt, 
köszönöm, hogy ennyien eljöttetek! 

Tisztségviselői aktivitás 

Tisztségviselőként igyekeztem a TTK HÖK és a MATSZACS segítségére lenni, amiben csak tudtam. 
A vizsgaidőszakban sajnos a tanulmányim miatt persze kevésbé tudtam aktív lenni, főként otthonról 
tevékenykedtem. A közelgő elnökváltást igyekeztem figyelemmel kísérni, amiben tudtam segítettem a 
felkészülést. 

1) Informatikai teendők 

Alakul a TTK HÖK webes megjelenése, a levelezés már meglehetősen jól megy, leginkább a 
levelezőlisták beállításaival akadnak problémák, melyek szinte egytől egyik a figyelmetlenségre 
vezethetőek vissza. A honlapok szépen sorban kerülnek vissza a helyükre, megújulva, megszépülve. 

A ttkhok.elte.hu az önkormányzat működésében egyre komolyabb szerepet vállal, így fontos, hogy 
minden képviselő/tisztségviselő legyen tisztában ennek használatával, és a használatának 
fontosságával. Nagyon megkönnyíti a dolgunkat, ha az oldalt használva, rendszerezve tároljuk a 
dokumentumainkat (pályázatok, jelentkezések, kérdőívek, stb.), így fontos, hogy erre nagyobb 
figyelmet fektessünk az elkövetkezendőkben.  

Ennek fejlesztésében és helyreállításában igyekeztem továbbra is részt venni, segíteni. 

2) Kari adminisztráció 

Ez sajnos továbbra is akadozik, a vizsgaidőszak végén, és a regisztrációs időszakban igen sok 
megkeresésre kellett választ adnom, illetve sok hibának kellett utána járnom az adminisztráció hibái 
miatt. Remélhetőleg ezek maradéktalanul megoldódtak. 

3) Rutinfeladatok, delegáltságok 

A mindennapos rutinfeladatokat igyekeztem ellátni. Delegáltságaimat (Kari Tanács, Intézeti 
Tanács, Választmány) egy választmányi ülés kivételével betöltöttem, fogadóóráimat megtartottam. 

 
Bármilyen kérdést, észrevételt szívesen fogadok!  

 
2014. február 9. , Budapest, 
 Kuti Péter 

E-mail: matekszk@ttkhok.elte.hu 
Telefon: 30/561-7708 
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